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Conceptbesluitenlijst van de raadsvergadering van  donderdag  6 november 

Aanwezig: Voorzitter L.M. Schoots, de leden, J.H.L.M. Nielen, M. A. Sahintürk mw. G.E. Weijers (CDA), 
J. Oosterwijk, R.G. Poel, mw. S.M. Derks, en mw. N. Ririmasse (PvdA), mw. F.J.H.M.. van Diemen-Vereijken, 
mw. N.A.J. te Velde-Hofhuizen (GL), A.Th.P. Peeters, W.H.M. Pluk en G.M.P. Stoffels (dhr. Stoffels afwezig 
tussen 15.00 en 19.30 uur) (ABC), H.P.J.M. Siroen, mw. M.G.T. van Heumen-Janssen en W.M. van der Burgt 
(PLC),  M.S. van Veen en mw. C.M. Angevaren (VVD), J.P.G. Kerskes (D66) en griffier mevr. C.G.W.M. Selman
Wethouders: J.P. Kroet, Th.C. Blokland, J.W. Donkers J.J.P. Janssen en gemeentesecretaris P.M. van de 
Koolwijk 
Afwezig: dhr C.C.P.J. Arts

De volledige tekst van in stemming gebrachte moties en amendementen vindt u terug op de website bij het 
betreffende agendapunt

Nr. Onderwerp Besluit
01 Opening Voorzitter opent de vergadering en vraagt om een moment van stilte. 

02 Trekking nummer 
Mededelingen 
Accordering agenda

Stemnummer 8 wordt getrokken, zodat beraadslagingen en eventuele 
stemmingen bij agendapunt 4 zullen beginnen bij mw. Ririmasse. 
Mededelingen: Dhr. Stoffels heeft gemeld de vergadering tussen 15.00 
en 19.00 enige tijd te moeten verlaten. De voorzitter meldt dat 
wethouder Kroet in deze vergadering nog zal worden waargenomen.  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld

03 Spreekrecht voor aanwezigen op 
de publieke tribune 

Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt. 

C-stukken 
04 Voorstel tot vaststellen van de 

Fietsnota en het 
verkeersveiligheidsplan

Namens hun fracties melden dhr. Stoffels, mw. Van Heumen, dhr. Van 
Veen, dhr. Kerskes, dhr. Nielen, mw.Van Diemen en dhr. Oosterwijk 
dat, alles overwegende, men akkoord kan gaan met de nu 
voorliggende plannen. Waarbij fractie VVD aantekent tégen de 
maatregelen zijn die betrekking hebben op de nieuwe
voorrangsregeling voor fietsers op enkele rotondes. Motie 1 van fractie 
VVD, ingediend op 22 september 2008, is niet meer in stemming 
gebracht. 
Portefeuillehouder Donkers belooft dat er goede voorlichting gegeven 
zal worden en dat er duidelijke markeringen zullen worden 
aangebracht, in het belang van de beoogde veiligheid. 
Besluit: met algemene stemmen akkoord behoudens fractie VVD die 
verklaart tégen de maatregelen i.v.m. voorrang voor fietsers op 
rotondes te stemmen.  

05 Voorstel tot vaststellen van de 
Programma-begroting 2009,  
waarin is verwerkt:
- nieuw beleid voor het jaar 2009-
2012
- het meerjarenperspectief 2009-
2012
- de BGE 2008

Op voorstel van de voorzitter is de spreekvolgorde bij dit agendapunt 
op volgorde van de fractiegrootte: CDA, PvdA, ABC, PLC, VVD, GL, 
D66. 
Dhr. Nielen stelt dat zijn fractie na de formatie-uitbreiding verwacht dat 
er resultaten te zien zullen zijn in realisatie van projecten. Hij herhaalt 
zijn inbreng bij de kadernotadiscussie dat voor enkele plannen uit de 
begroting het college eerst nog uitgewerkt voorstel moet voorleggen 
aan de raad. Hij betoogt dat de doelstelling herkenbaar nieuw beleid 
nog onvoldoende in de begroting tot uitdrukking komt, is niet akkoord 
met bezuiniging op de raadsstukken, en wil toelichting op de 
voorgestelde OZB-verhoging. Hij stelt voor omdat de stukken pas 
recent zijn ontvangen, een besluit tot vaststelling van de BGE (die is 
verwerkt in de begroting) uit te stellen totdat de raad deze heeft 
kunnen bespreken. 
Dhr. Oosterwijk oordeelt dat er een degelijke begroting voorligt, hij 
benoemt de politieke aandachtspunten van zijn fractie, maar is 
eveneens verrast door en wil toelichting op het voorstel voor de OZB-
verhoging. Hoe kan het dat dit zonder vooraankondiging in de 
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kadernota van juni, plotseling noodzakelijk is geworden?  
Dhr. Peeters start een discussie over de techniek en risico’s voor het 
doorbelasten van rendabele uren; hij dient in amendement 1, om géén 
geld uit de voorziening afvalstoffen te gebruiken voor het inzamelen 
van verpakkingsmaterialen, maar het overschot van de voorziening te 
gebruiken om de afvalstoffenheffing 2009 te verlagen. Fractie ABC 
maakt zich grote zorgen over het gevoerde financiële beleid omdat 
wordt ingeteerd op reserves en er risico’s vooruit worden geschoven, 
de gevraagde 1% OZB verhoging is voor alle projecten die in het 
verschiet liggen nog veel te weinig. Dhr. Peeters dient in amendement 
2 om géén 1% OZB verhoging door te voeren. 
Dhr. Siroen betoogt dat de gemeente moet inspelen op krimp van de 
bevolking en de economie, hij betwijfelt in dit verband de noodzaak 
voor aanleg van een RBL, hij verzoekt het college om te zorgen dat de 
referendumverordening toepasbaar zal zijn op een raadsvoorstel 
m.b.t. verplaatsing van de schouwburg; voorts heeft de fractie nog een 
aantal vragen en kritiekpunten, mede tot uitdrukking gebracht in 
amendement 3, een voorstel om de OZB-verhoging van 1% te laten 
vervallen, en amendement 4 om de bezuiniging op rolstoelen terug te 
draaien ten koste van de voorziening voor een ijsbaan en opgenomen 
lasten voor het Amerika museum; motie 1 om in 2010 geplande 
huisvestingsonderzoek in 2009 te doen plaatsvinden; en motie 2  om 
alles in het werk te stellen om de huisvesting van Maartenshof te 
behouden. Naar aanleiding van de toonzetting van het betoog stelt 
dhr. Van Veen een goed gesprek tussen het college en fractie PLC 
voor. 
Dhr. Van Veen dient in motie 3, een voorstel om de 1% OZB 
verhoging te bestemmen voor de extra exploitatiekosten voor de 
schouwburg en een meerjarenperspectief te ontwikkelen exclusief de 
Homburg-campus, om op die manier een schoksgewijze OZB-
verhoging ten bate van de schouwburg te voorkomen; en motie 4
opdracht aan het college om gemeentelijke handhavingsbeleid vast te 
stellen, samen met de gemeenteraad een handhaving prioriteitenlijst 
vast te stellen, en een adequaat bezettingsmodel te presenteren. Hij 
wil tevens in stemming brengen motie 4 uit de vergadering van 3 juli 
2008 een voorstel om winkelketen Jan Linders te ondersteunen om op 
het terrein van de winkel in Cuijk een gescheiden afvalinzamelpunt te 
realiseren. Hij vraagt verder dat lokale ondernemers de gemeentelijke 
frames voor reclame-uitingen ook kunnen gebruiken voor 
aankondigingen van gemeentelijke evenementen. 
Mw. Van Diemen informeert naar de invoering van het jeugdlintje waar 
door de raad via een motie van fractie GL is gevraagd; ze vraagt zich 
af of het grote aantal vacatures wel ingevuld zal kunnen worden; en 
benoemt de politieke speerpunten van haar fractie die in de begroting 
zijn terug te vinden. Zij dient in motie 5 om het geld van de OZB 
verhoging alleen te bestemmen voor verbetering van het 
voorzieningenniveau in de gemeente Cuijk, en in het eerste kwartaal 
2009 aan te geven waar het geld aan zal worden besteed. 
Dhr. Kerskes constateert dat er steeds minder ruimte is voor nieuw 
beleid; hij ziet nu weer in de discussie rondom de schouwburg een 
zich herhalend patroon van slechte communicatie; onwil om middelen 
vrij te maken en culturele desinteresse bij het gemeentebestuur, dat 
zich eerder afspeelde rondom het vertrek van culturele instellingen. Hij 
brengt tenslotte in dat de tijd gunstig is om als gemeente opnieuw de 
wens voor een treinstation aan de Heeswijkse Kampen in stelling te 
brengen, gelet op de overvolle treinen, verkeersproblemen van de 
gemeente Nijmegen en beschikbare subsidiestromen. Hij dient 
hiervoor in 2e termijn in motie 6, een opdracht aan het college om het 
onderzoek naar de mogelijke halteplaats Cuijk Valuwe-Heeeswijkse 
Kampen opnieuw aan te kaarten in de daarvoor bestemde 
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overlegorganen.   
De vergadering wordt na deze eerste termijn rond 16.00 uur voor 15 
minuten geschorst. 

5b 2e termijn, beantwoording door het 
College 

Wethouder voor financiën J. Donkers licht toe dat het voorstel van de 
OZB-verhoging niet lichtzinnig is gedaan, maar gezien moet worden 
als een signaal dat er keuzes moeten worden gemaakt. Uitgedrukt in 
Euro’s gaat de verhoging om een klein bedrag, maar het voorstel 
signaleert dat wanneer een gemeente wil investeren in zijn toekomst, 
hieraan financiële consequenties zijn verbonden. En die kunnen niet 
(langer geheel) binnen de begroting worden opgevangen zoals in de 
afgelopen jaren is gebeurd, waarin de gemeente zijn inkomsten niet 
trendmatig heeft mee laten groeien met de kosten. 
Te zijner tijd zal de raad over de uitgewerkte projecten een besluit 
moeten nemen, inclusief de financiële consequenties en de wijze 
waarop die gedragen kunnen worden. 
Namens portefeuillehouder Kroet zegt dhr. Schoots toe dat het college 
in overleg treedt met de paters Oblaten over de toekomst van het 
perceel en tuin. De status van de molen Jan van Cuijk wordt in het 
kader van het monumentenbeleid nader bezien.

Portefeuillehouder Schoots zegt in reactie op CDA toe om een 
prioriteitenlijstje te zullen opstellen van projecten die met voorrang 
uitwerking moeten krijgen. Over invulling van vacatures is hij 
optimistisch omdat er meer ruimte komt op de arbeidsmarkt; de 
versterkte formatie moet leiden tot betere service aan burgers en raad.
Hij merkt op dat de communicatie tussen raad en burgers nog kan 
worden versterkt, voorbeelden als de stadsgesprekken over de 
schouwburg en de hooravond op 4 november jl. over het RBL, zouden 
vaker ingezet kunnen worden. In reactie op dhr. Siroen en Peeters 
over gemeentelijke samenwerking in het Land van Cuijk stelt dhr. 
Schoots dat als uitgangspunt de politieke verantwoordelijkheid tussen 
raad en portefeuillehouder volledig in stand blijft, de samenwerking
beperkt zich tot verbeteren van de doelmatigheid in de uitvoering. In 
antwoord op dhr. Van Veen verduidelijkt dhr. Schoots dat er geen 
sprake van is dat de raad te weinig budget voor BOA’s heeft 
beschikbaar gesteld, maar dat er wel keuzes zijn gemaakt. Hierover is 
via de commissie Bestuur de raad geïnformeerd. Aan mw. Van 
Diemen meldt de portefeuillehouder dat het jeugdlintje een penning 
wordt en de voorbereidingen hiervoor zijn gestart.
Dhr. Schoots zegt tenslotte toe dat de raad via een informatiebrief 
wordt geïnformeerd over aard, omvang en kosten van de gerechtelijke 
procedures waarbij de gemeente is betrokken. In een eerstvolgende 
commissie Bestuur zal het handhavingsbeleid nader worden 
besproken.

Wethouder Janssen meldt in zijn reactie dat de nieuwe 
subsidieaanvraag voor gemeentelijke energievoorziening op dit 
moment wordt voorbereid (uitvoering motie VVD/PvdA 3 juli 2008); dat 
na het 4e kwartaal in de bestuurscommissie afvalinzameling een beleid 
zal worden bepaald t.a.v. inzameling van verpakkingsmateriaal en 
daarbij zal meenemen de opmerking van dhr. Peeters dat een burger 
niet tweemaal voor dezelfde verpakking moet betalen. Toezegging: in 
de commissie Ruimte van 19 januari 2009 dit toe te lichten; hij voor 
gescheiden afvalinzameling een systeem wil ontwikkelen dat niet 
slechts één winkelier faciliteert; dat het Amerika museum nog de 
werkruimte voor de werkgroep archeologie huisvest. Hij wil voorts 
suggesties van GroenLinks om op schoolgebouwen een windmolentje 
te plaatsen meenemen. In reactie op D66 stelt hij dat het verdwijnen 
van culturele instellingen niet altijd de schuld is van de gemeente. 
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Portefeuillehouder Janssen zegt tenslotte toe de resultaten van het 
masterplan voor creëren van banen (keten RMC-CWI-ROC) mee te 
nemen in de presentatie van het jaarverslag leerplicht 2008-2009.

Wethouder Blokland meldt dat het overleg over bijdragen aan 
rolstoelen niet is gelopen zoals gewest, en dat er op korte termijn 
opnieuw overleg is. Een bezuiniging was in dit verband niet relevant, 
het gaat om doelmatig gebruik van voorzieningen. Toegezegd wordt 
de raad over de afloop van de besprekingen te informeren. Voor 
realisatie van de EVZ’s incl. die op het RBL is onder regie van het 
waterschap een werkgroep bezig. Kosten komen voor 100% op 
rekening van de provincie. Eventueel verleggen van een EVZ komt 
100% voor rekening van de gemeente. Er is géén geld voor de 
dassencorridor. De verbrede nota accommodatiebeleid waarin 
integraal sport, scholen en gebouwen worden meegenomen, wordt 
aangekondigd vóór de kadernota 2010. De subsidieverordening is een 
hiervan losstaand traject. De huisvesting van verenigingen in de 
overgangsperiode van ‘t Fort naar de nieuwe accommodatie heeft de 
volle aandacht. Toegezegd wordt de raad middels het verslag van het 
eerstvolgende overleg nader te informeren. Voor eventueel nieuw 
initiatieven voor een fietspendelboot worden middelen beschikbaar 
gehouden. Tenslotte is de gemeente niet aan zet om het gebouw 
Maartenshof te behouden en de besluitvorming hierover is al lang 
gepasseerd. De beleidsnota armoedebeleid wordt binnenkort 
aangeboden.

Wethouder Ruimtelijk beheer J. Donkers kondigt een mededeling over 
de rondweg aan; meldt dat de molen mogelijk meer dan regulier 
onderhoud en dus subsidie nodig zal hebben; het projectplan voor de 
verkeerscirculatie is bijna klaar. Hij zegt te bezien of een registratie 
/verstrekken van een overzicht over het aantal verstrekte 
kapvergunningen mogelijk is. Hij acht het niet zinvol om overleg over 
een tweede treinstation opnieuw op te starten, maar zal motie 6 
uitvoeren.
Om 18.15 volgt een schorsing tot 19.30 uur voor het diner 

5c Beraadslagingen in 2e termijn en 
stemmingen 

Amendementen 1 en 3 en de motie 4 en 5 worden ingetrokken. 
Dhr. Nielen benadrukt nogmaals dat tijdige en goede 
informatievoorziening aan de raad belangrijk is, en dat de fractie tégen 
bezuinigingen op kopieerwerk is als de informatievoorziening daar 
onder lijdt; de fractie is teleurgesteld de bestemmingsplannen; als 
herziening van bestemmingsplannen niet zoals gepland doorgaat, dan 
daarvan tijdig de wijk- of dorpsraad op de hoogte stellen.

5d Vaststellen van de begroting met 
inachtneming van de aangenomen 
amendementen

Vaststelling van de BGE wordt aangehouden tot de volgende 
raadsvergadering, zodat in de commissie hierover nog inhoudelijk 
gesproken kan worden.   
Na stemming is wordt amendement 2 verworpen met 3 stemmen voor 
(fractie ABC) en 16 stemmen tegen.
Amendement 4 verworpen met 3 stemmen voor (fractie PLC) en 16 
stemmen tegen.

De begroting 2009, wordt met algemene stemmen vastgesteld, 
behoudens de bezuiniging op drukkosten waar fractie CDA wordt 
geacht te hebben tegengestemd. 

06 Stemming over ingediende moties Motie 1 wordt verworpen met 6 stemmen voor (fracties PLC, VVD, 
D66) en 12 stemmen tegen (fracties CDA, PvdA, GL en ABC).
Motie 2 wordt verworpen met 3 stemmen voor (fractie PLC) en 15 
stemmen tegen (fracties CDA, GL, PvdA, ABC, VVD, D66).
Motie 3 wordt aangenomen met 12 stemmen voor (fracties VVD, D66, 
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CDA, GL, PvdA) en 6 stemmen tegen (fracties ABC en PLC).
Motie 4 wordt met verworpen met 6 stemmen voor (fracties PLC, VVD 
en D66) en 12 stemmen voor (fracties CDA, PvdA, GL en ABC).
Motie 6 wordt aangenomen met drie stemmen tegen (fractie CDA) en 
15 stemmen voor (fracties PvdA, GL, ABC, PLC, VVD en D66).

07 Sluiting Om 20.30 uur

Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Cuijk in zijn openbare vergadering van 16 december 2008 

C.G.W.M. Selman L.M. Schoots
griffier voorzitter


